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Order-No.

Material identification no.

Dieses Dokument wurde elektronisch erstellt und ist ohne Unterschrift gültig.

This document was created electronically and is valid without signature.

Konformitätserklärung ISO/IEC 17050

Declaration of conformity in accordance with ISO/IEC 17050

ifm prover gmbh

Abnahmeprüfzeugnis EN 10204-3.1

Inspection certificate EN 10204-3.1

Waldesch 9

The above-mentioned product complies with the technical terms of delivery of the order and the 

technical requirements of ifm prover gmbh at the time of delivery . The tests resulting from the technical 

delivery conditions in the order and / or according to the technical requirements of ifm prover GmbH were carried 

out and passed. Ifm pro ver gmbh inspection certificates EN 10204-3.1 are issued by the material manufacturer 

for wetted parts.

Serien Nr. / Serial no.: xxxxxxxxx

0

Max Mustermann GmbH

Musterstraße 1

123456 Musterstadt

0

0

0

Liefergegenstand / Delivery item: PI2798

Das oben beschriebene Produkt ist zum Zeitpunkt der Lieferung konform mit den technischen 

Lieferbedingungen aus der Bestellung, sowie den technischen Anforderungen der ifm prover gmbh. Die 

nach den technischen Lieferbedingungen in der Bestellung und/oder nach den technischen Anforderungen der 

ifm prover gmbh sich ergebenden Prüfungen wurden durchgeführt und bestanden. Für die messstoffberührenden 

Bauteile liegen der ifm prover gmbh Abnahmeprüfzeugnisse EN 10204-3.1 der Werkstoffhersteller vor.

i.A. Patrick Walter

Qualitätssicherung / Quality assurance

123456

ifm prover gmbh

Materialkennzeichnung:

11520333 / 00   01.2021


